



Brand Guide & Press

EBCONT group GmbH

Millennium Tower
Handelskai 94-96
1200 Vienna, Austria

FAX +43 2772 512 69-9
TEL +43 1 2700 202 210
E-MAIL office-wien@ebcont.com

1 | Logo

We have three different versions of our Logo:

LONG (PREFERRED)



STACKED



CLAIM



2 | Language

EBCONT in a Text:

EBCONT will be always written in capitals when it occurs in a text.

Don't use those writings:

ebcont
Ebcont

3 | Boilerplate - ca. 130 Wörter

DEUTSCH

EBCONT – Digital is now

EBCONT ist eines der führenden österreichischen IT-Dienstleistungsunternehmen mit mehr als 700 Mitarbeiter:innen und bietet IT-Lösungen für unterschiedlichste Kunden aus allen Branchen einschließlich des öffentlichen Sektors an.

Mit breitgefächelter IT- Expertise deckt das Unternehmen den gesamten IT-Lebenszyklus ab und verfügt zudem über ein erfahrenes Team von KI- und Data-Science-Spezialist:innen, die modernste Ansätze und Technologien in unseren Kundenprojekten einsetzen.

Mit langjähriger Expertise in Bereichen wie Strategie & Beratung, Entwicklung von Unternehmenssoftware über UX / UI-Design, Datenintegration, Qualitätssicherung und DevOps & IT-Betrieb, stellt das Team für Kundenanforderungen maßgeschneiderte Problemlösungen bereit.

www.ebcont.com

ENGLISH

EBCONT – Digital is now

EBCONT is one of Austria's leading IT services companies with more than 700 employees, providing IT solutions to a wide range of customers from all industries, including the public sector. With broad IT expertise, the company covers the entire IT lifecycle and also has an experienced team of AI and data science specialists who apply state-of-the-art approaches and technologies in our customer projects.

With years of expertise in areas such as strategy & consulting, enterprise software development through UX / UI design, data integration, quality assurance and DevOps & IT operations, the team provides tailored solutions to customer requirements.

www.ebcont.com

3 | Boilerplate - ca. 60 Wörter

DEUTSCH

EBCONT – Digital is now

EBCONT ist eines der führenden österreichischen IT-Dienstleistungsunternehmen mit mehr als 700 Mitarbeiter:innen und bietet IT-Lösungen für unterschiedlichste Kunden aus allen Branchen einschließlich des öffentlichen Sektors an.

Mit breitgefächelter IT-Expertise deckt das Unternehmen den gesamten IT-Lebenszyklus ab und verfügt zudem über ein erfahrenes Team von KI- und Data-Science-Spezialist:innen, die modernste Ansätze und Technologien in unseren Kundenprojekten einsetzen.

www.ebcont.com

ENGLISH

EBCONT – Digital is now

EBCONT is one of Austria's leading IT services companies with more than 700 employees, providing IT solutions to a wide range of customers from all industries, including the public sector. With broad IT expertise, the company covers the entire IT lifecycle and also has an experienced team of AI and data science specialists who apply state-of-the-art approaches and technologies in our customer projects.

www.ebcont.com